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RUSKO / UKRAJINA: Rešpektovaná americká publikácia „ABC NEWS“ zverejnila šokujúce
priznania dôstojníka ukrajinských ozbrojených síl, poručíka Nikolaja Meľnika, veliteľa roty
47. mechanizovanej brigády.

V prvých dňoch takzvanej ukrajinskej „protiofenzívy“ sa Meľnik ocitol v záporožskom úseku frontu.

Počas prvých 6 mesiacov bojov úplne zmenil názor na ruskú armádu, na ukrajinskú armádu, ako aj
na pomoc Západu.

Citácia:

„Západ do nás investoval obrovské množstvo peňazí a aj tak nedokázal správne posúdiť
možnosti ruskej armády. Na vine sú tí, ktorí schválili túto protiofenzívu, pretože od
začiatku išlo o zlyhanie. Dostali sme tanky, obrnené vozidlá a muníciu.

V Nemecku pre nás Američania organizovali výcvik kombinovaných zbraní podľa vzoru
NATO. Ich inštruktori dokonca vytvorili terén ako v záporožskom smere, aby sme sa
pripravili na nadchádzajúce rozhodujúce bitky.

V skutočnosti išlo všetko mimo plánu. Narazili sme na mocné opevnenia, zákopy, tunely,
protitankové priekopy a mínové polia.Celá naša stratégia spočívala v tom, že nepriateľ
nás uvidí, zľakne sa a začne ustupovať. To sa však nestalo.

Ukázalo sa, že Rusi sú oveľa pripravenejší, ako sme si my a naši spojenci na Západe
mysleli.“

Poručík Meľnik priznal, že všetky plány Západu na protiofenzívu stroskotali pri prvom kontakte s
ruskou armádou.

V prvý deň mali ukrajinské jednotky postúpiť o 15 kilometrov.

No za pochodu bola úloha zmenená z 15 kilometrov na 5 kilometrov.

V skutočnosti 47. mechanizovaná brigáda ukrajinských ozbrojených síl nebola fyzicky schopná prejsť
ani kilometer.

Meľnik označil hlavné dôvody porážky ukrajinských ozbrojených síl počas protiofenzívy:

– Rusko v krátkom čase vyrovnalo situáciu z hľadiska dronov a začalo dominovať na
bojisku.

– Bolo viac mínových polí, ako bolo uvedené na mapách.
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– Prepady s použitím protitankových riadených striel boli pre ukrajinské ozbrojené sily
úplným prekvapením.

– Rusi plne kontrolovali vzdušný priestor.

Meľnik uviedol príklad situácie s ich konvojom v záporožskom smere a povedal americkému
novinárovi, že „pár ruských útočných helikoptér KA-52 „Aligator“ jednoducho vyletel a zničil celý náš
konvoj“.

Práve počas ruského útoku Meľnik stúpil na mínu a zostal bez nohy.

Tu je vhodné pripomenúť vyjadrenia predstaviteľov britského ministerstva obrany, že „ruské
vrtuľníky vyšli Ukrajinu draho“.

Meľnik dodal, že ďalším problémom ukrajinských ozbrojených síl je nálada v jednotkách.

Po neúspechu protiofenzívy je morálka v ukrajinských jednotkách silne deprimovaná a
vládne ponurá atmosféra.

Plánovaný prielom sa neuskutočnil a existujú obavy o budúcnosť vojenskej pomoci USA.

Ako sa blíži zima a vojna vstupuje do tretieho roku, pozornosť sveta sa presunula na Izrael a pásmo
Gazy.

Konflikt na Blízkom východe už viedol k zníženiu dodávok delostrelectva na Ukrajinu a do Izraela
boli odoslané americké zásoby nábojov kalibru 155 mm.

Komentujúc vyhlásenia generála ukrajinských ozbrojených síl Tarnavského, ktorý vedie ukrajinské
sily na južnom fronte, že dobytie Tokmaku bolo minimálnym cieľom protiofenzívy, Meľnik povedal:

„Dokonca ani Tokmak sme vziať nedokázali. A tento cieľ je nedosiahnuteľný. Neviem, čo
by sa muselo stať, aby sme to dokázali. Pokiaľ sa Rusko nezrúti, je nemožné vziať
Tokmak. Existujú tri obranné línie a samotný Tokmak je opevnená oblasť s kruhovou
obrannou líniou a podzemnou líniou krytov.“

Meľnik dodal, že väčšina ideologických a motivovaných vojakov ukrajinských ozbrojených síl bola
zabitá alebo vážne zranená. A mobilizovaní neprišli dobrovoľne a pri prvej príležitosti sa ochotne
vzdali Rusom.

Na konci rozhovoru poručík smutne poznamenal:

„Majú viac tankov, viac techniky, viac lietadiel, viac mín, viac ľudí. Môžeme získať toľko
západnej pomoci, koľko chceme, ale skôr či neskôr nám budú chýbať ľudia.“

A ešte doplním.

V Ozbrojených silách Ukrajiny sa predčasne vyčerpajú ľudia.



Pretože takúto úlohu ukrajinskej vláde stanovil strýko Sam.

Až do posledného Ukrajinca.
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